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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ PŘEDSEDNICTVA A RPK ČMB 
ve Slatiňanech 26.11.2023 

 
 

1. Zahájení – přivítání přítomných. 
 - předseda J. Pernička zahájil schůzi a přivítal přítomné. 

 
2. Šlechtitelský program, seznámení se s ním 

- Ing. Václav Ročeň informoval o předání Šlechtitelského programu ASCHK, která ho 
   předala ke konzultaci Ing. Krejčí (Mze) 
- Ing. Ročeň upozornil na nutnost odběru DNA při výkonnostních zkouškách  
  (zamezení podvodům s připouštěcím rejstříkem atd.)  
- Ing. Ročeň na valné hromadě předá členům předsednictva a RPK vytištěné svázané 
  dokumenty (stanovy, plem. zákon, atd.) 

 
- předseda J. Pernička, metodika je od března 2023 odevzdána Ing. Něměčkovi  
  (Uhřívněves) a stále čeká na schválení 

 
Předseda J. Pernička přečetl zpracované dokumenty, které byly předány 
Ing. Políčkovi (ASCHK): 

           - pravidla členství ve SCHČMBK 
            - statut Řádu a Rady plemenné knihy ČMBK 

o upozornění na změnu termínu zaplacení členského příspěvku (únor) + seznam 
členů poslat 

- pravidla členství 
o upravit v dokumentu rozhoduje pouze rozhodčí komise 

            - volební a Jednací řád SCHČMBK 
o nově schválené funkce, které budou přítomny jednání předsednictva a RPK, 

ale nebudou mít hlasovací právo:  
pokladník - Pavlína Klucká  

  tajemník - Ing. Eva Matyšová 
p. Jíří Diviš bude přítomen jednání předsednictva jako zástupce 
největšího chovu ČMB v ČR  

            - Statut výběrové komise plemenných hřebců 
 
           Stanovy SCHČMBK – schváleno. 

 
3. Josef Pernička informoval o jednání gremia ASCHK  

- příspěvek – uvádět pouze osoby za které odvádíme příspěvky 
- výhody členství v ASCHK – vyvěšeny na stránkách ASCHK 
- termíny akcí nahlásit co nejdříve (kalendář do časopisu Koně) 

 
4. Pálení a čipování - dobrovolné a povinné 

- RPK ČMB rozhodla: čipování koní plemene ČMB je povinné, pálení je dobrovolné  
- 8. 4. 2023 – kurz označování zvířat 
- RPK jednotlivý členové si pořídí na vlastní náklady čtečku čipů 

 
Měření koní   
- hřebci při naskladnění zootechnici 
- výběr a předvýběr hřebců – člen plemenné rady/komise 
- u svodů klisen by měl být přítomen člen rady plem. knihy 
- dohodnuto pořízení pomůcek pro měření koní 
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5. Zhodnocení ZZV klisen 
 

6. Zhodnocení ZV hřebců 
 

7. Termíny Výročních členských schůzí na oblastech 
- budou od jednotlivých oblastí sděleny nejpozději do 14 dní  

 - všechny schůze se musí konat nejpozději do konce února  

 
8. Termín VH SCHČMBK 

- 17. března 2024, kde bude upřesněno 

 
9. Termíny chovatelských akcí v roce 2024 

- termíny budou předsedovi sděleny nejpozději do 14 dní  
- obvolat na oblastech a poslat do mailu J. Perničkovi do 14 dní  

 
10.  Jednání s hřebčinci ohledně výkupu a hřebečků, rozmístění hřebců na stanicích  

 dle našich požadavků 
 - proběhne v nejbližší době 

 
11.  Jednání s Uhříněvsí ohledně postupu k záchraně ohrožených linií 

- proběhne v nejbližší době 

 
12.  Zmapování a následné doporučení hřebečků k výkupu hřebčincům v 2024 

- každá oblast (vedoucí chovu dané oblasti) musí objíždět a doporučit hříbata k výkupu  
  hřebčincům  

 
13.  Rozdělení hřebců na oblastech 

  - Ing. Ročeň musí odevzdat připouštěcí plán na ministerstvo 

 
14.  Předseda J. Pernička vyjádření k hřebeci 60/927 Bron  

 - byl na žádost Uhříněvse zařazen do testu, ale poté nebyl zařazen do plemenitby tzn.    
   nebyl vybrán – nesplnil podmínky pro zařazení.  
 - bude jednání v Uhříněvsi, aby všechny podněty a připomínky k výběru koní 
   byly projednávány s RPK/předsednictvem. 

 
15.  Diskuze a různé 

  - časopis koně – je nutné  
 - připomínka k výběru klisen do Pardubic 

 
16.  Členské příspěvky na příští rok  

 - odsouhlaseno zvýšení na příští rok na 800 Kč. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Zapsala: Ing. Kateřina Matějková 


